
攬 炒 派
把持區議
會後，明
目張膽用
議員身份

掛橫額、搞破壞。「議會監察」過去一
個月發動義工進行「攬炒派『播毒』橫
額大搜查」行動，經統計後發現有多達
84條「播毒」橫額，涉及抹黑特區和中
央政府、不實宣傳、散播仇恨言論、宣
揚仇警情緒及牽涉商業宣傳或收費服務
5類問題，擾亂社區安寧，並引起市民
及社會不安，建議政府應統一橫額審批
準則。「議會監察」召集人、民建聯深
水埗區議員劉佩玉及工聯會荃灣區議員
葛兆源昨日舉行記者會，講述有關橫額
問題（見表）。葛兆源表示，是次「播

毒」橫額大搜查中，抹黑特區和中央政
府的橫額數量最多，可見攬炒派區議員
明顯是以散播「反中反政府」信息，為
自己撈取政治紅利，以失實內容削弱市
民對政府的信任。

涉違規宣傳收費活動
他表示，攬炒派區議員經常懸掛內
容不實、顛倒黑白、散播仇恨、仇警
情緒的橫額，如「國安法殺到！香港
人，迎戰！奪回香港」等。他又指，
地政總署「路旁展示非商業宣傳品管
理計劃實施指引」列明不得懸掛牽涉
商業宣傳或收費服務活動內容的橫
額，但攬炒派區議員卻在上水違規宣
傳流感疫苗注射收費活動，質疑地政
總署未有審批到位。

籲市民見「毒」即舉報
劉佩玉表示，區議會是處理民生事務

的重要組織，但自從攬炒派區議員上任
後，透過不同方式在社區傳播失實、抹
黑文宣，擾亂社區安寧及引起市民和社
會不安，進一步令社會關係撕裂及對
立。她認為，政府及社會必須正視有人
以橫額「播毒」的嚴重性，阻止其潛移
默化的負面影響，同時市民要加強警
惕，看清攬炒派區議員背後的政治目
的，不要被蒙騙。她並呼籲市民看到
「播毒」橫額時要舉報。

倡DQ違規懸掛位
為了有效解決有關問題，「議會監

察」向政府提出兩項要求：第一，政
府應參考房屋署審批橫額內容的準則
和機制，建立統一的橫額審批準則，
若發現不符審批準則的橫額時需採取
行動，盡快拆除有關橫額，並向區議
員收取拆除橫額的費用和取消議員的
有關懸掛位置。第二，政府應採取切
實有效的宣傳，如在地區懸掛橫額澄
清謠言和不實資訊，以正視聽。

■香港文匯報記者 鄭治祖

■香港文匯報記者 黃書蘭
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攬炒派把持的區議會帶頭打壓地區體育發

展。多名體育界人士接受香港文匯報訪問時表

示，攬炒派把持的區議會將體育發展政治化，

有地區代表球隊一直遭區議會以疫情為由拖延

撥款申請，另有兩支地區球隊早前更遭大埔及元朗區議會收回區隊授

權。多名本地地區足球會代表今日會與民政事務局會面，冀當局能考慮

調節地區足球資助計劃，加快審批發放。他們亦擬與體育界人士組成全

港地區體育聯會，以支持香港體育發展。

黃區會無理閂水喉玩殘地區波
賴疫情拖延球會撥款 體育界今晤民政局「撲水」

美國總統大選已經塵埃落
定，但早前有「黃絲」喺連
登開post追擊黃媒《立場新
聞》，話當大選進行得如火
如荼時，《立場》就不斷出

反特朗普嘅報道，搞到「黃絲」好似好「恩
將仇報」喎，又質疑《立場》扮咩中立，認
為《立場》根本就係「出賣緊香港人」，叫
「黃絲」唔好再課金畀《立場》𠻹。
網民「價值投機者」日前喺「連登討論
區」開post聲討《立場》，話見到《立場》
一日有幾篇反特朗普嘅文章，「又係咁屈人
fake news（假新聞），仲記唔記得上年『侵
點樣叫停×××落黎（嚟）屠殺香港人』，
我×你老×今日竟然恩將仇報？」
「價值投機者」仲話︰「當初唔係有香
港人冇（無）條件咁撐你，你地（哋）捱
到今日？我仲記得上年你地（哋）話唔夠
錢我地（哋）一車一車捐錢比（畀）你地
（哋），你今日咁樣賣×我地（哋）？」

網民附和：唔撐侵侵唔課金
「價值投機者」又話《立場》係「垃圾
報社」，叫「黃絲」唔好再課金畀《立
場》。網民「john61020」就附和︰
「《蘋果》撐『泛民』，唔捐，《立場》
唔撐侵侵，唔捐。」「364443」亦鬧爆
《立場》︰「從來冇課金，由佢話係中立
嗰刻都有反感，傳媒本身應該係中立，唔
好叫『反政府』既（嘅）人課金就ok
（OK），偏偏佢又唔係。」
「係！各位網友」就話《蘋果》同《立場》
一樣打壓「本土」，寸啲「黃絲」成日喺度買
「贖罪券」，「黃屍精神病，捐番（返）都唔

會fc（查證）人地（哋）邊個負責人做過d（啲）咩。」
「駿羊局焗腸」就質疑樓主搞分化︰「說好的捍衛新聞自由
齊上齊落呢？」咦？乜你信「黃絲」會咁諗咩？

發起人道歉 引完罵戰又跪低
然而唔知係咪「黃絲」嘅精神狀態比較飄忽，當大

家都係咁鬧《立場》時，「價值投機者」又突然峰迴
路轉咁跪低，話食完飯返嚟上網搵咗下，發覺原來
《立場》撐特朗普嘅報道都唔少，所以同《立場》道
歉，「拎得起放得低，我係（喺）呢到（度）鄭重同
《立場新聞》道歉，唔好意思誤會左（咗）《立
場》。」佢就拎得起放得低，不過後面炒車炒咗唔少
人囉。 ■香港文匯報記者 郭家好
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攬炒派屯門區議員巫
堃泰近日喺facebook發
千字文，怒斥《香港獨
立媒體》無經過佢同意
下，就將佢嘅議員辦事

處作為社區報《屯敍》嘅取閱點，加上
早前《獨媒》採訪咗佢個幾鐘有關唔參
與違法「初選」嘅事，結果見報時得
「零散數段」，但參與違法「初選」嘅
朱凱廸及張可森就每人兩頁訪問，令佢
「難以認同」，仲話《獨媒》喺佢報名
參選立法會時扭曲佢嘅講話，以後都唔
會再接受《獨媒》嘅訪問或查詢。真係
立即封殺又得，得咗。

拒議辦作社區報取閱點
巫堃泰近日爆料，話《獨媒》旗下嘅
《屯敍》喺未經佢同意下，就喺fb刊登
佢嘅議員辦事處為取閱點。於是，巫堃
泰就澄清話當日係以為《屯敍》畀佢睇
返之前接受訪問嘅內容，先會收低嗰疊
唔同期數嘅《屯敍》，並指「不少機構
都會將數以十計的刊物寄到議員的聯絡
地點，但寄了絕對不等同是取閱點。假
如《屯敍》或香港獨立媒體網絡有限公

司認為，將刊物給了我就等同成為取閱
點的話，那就來得牽強」。
巫堃泰又忽然重視議員做嘢程序咁

話，《屯敍》入面有地區廣告，有可
能影響辦事處申領區議會營運開支，
所以佢將所有《屯敍》寄返畀《獨
媒》，實行眼不見為淨。
其實《屯敍》不過係巫堃泰狠下心腸
同《獨媒》決裂嘅導火線，因為巫堃泰
自爆6月宣布唔參與違法「初選」後接
受《屯敍》訪問，時間長達個幾鐘，內
容亦談及點解唔參與「初選」，但結果
見報時得嗰幾段仔，反而參與違法「初
選」嘅朱凱廸同張可森就每人兩頁訪
問。佢就企上「道德高地」，話媒體就
算有立場都要守住操守同道德，以免淪
為「文宣」喎，「訪問過我後於特刊或
《屯敍》刊載的相關內容，實在與我一
個多小時內提及的內容完全不成比例。
更甚的是，關於『初選』問題的內容，
完全沒有提及……對於《屯敍》及香港
獨立媒體網絡有限公司編輯、取材及處
理決定，我是難以認同的。」

拒《獨媒》再訪問或查詢

既然都鬧到呢個份上，巫堃泰乾脆
直接落逐客令，「經歷上述一切，令
我難以認同《屯敍》是一份社區為本
的媒體，亦令我難以再接受香港獨立
媒體網絡有限公司的訪問或查詢。」

譚凱邦「感同身受」鬧不公
面對巫堃泰嘅決絕，「新民主同盟」

荃灣區議員譚凱邦亦留言話「感同身
受」，「我也接受了《屯敍》個多小時

的訪問，但最終只是出左（咗）一段。
果（嗰）幾版全是朱凱廸及張可森，的
確是不公平。」網媒《輔仁媒體》總編
容樂其就直誇佢係「大丈夫」。網民
「Wing Chu」亦撐巫堃泰話︰「你絕對
做得好，遇別（到）不公，應勇敢說出
來，你是你，不必隨波逐流，任人魚
肉！」唔知只係肯用幾段嚟報道巫堃泰
嘅《獨媒》會唔會理佢呢？

■香港文匯報記者 郭家好

不忿報道「大細超」巫堃泰封殺《獨媒》

■巫堃泰拒絕議辦作為《屯敍》的取閱
點。 fb截圖

■巫堃泰不滿《獨媒》訪問「大細
超」，與對方割席。 fb截圖

抹黑特區政府和中央政府

■「中共攬炒直送惡法設立東廠兩
制死亡」

■「反對大灣區種票還我公平選舉」

■「明日大嶼倒錢落海、健康碼被送
中、大灣區投票被操縱」

■「特衰政府同警謊留意 鹿就係鹿
唔會係馬」

不實宣傳

■「此路往DNA集運中心」

■「港康碼不能防疫出賣私隱」

■「港府圖謀設局十二港人被送中」

■「12港人秘密關押音訊全無」

散播仇恨言論

■「國安法殺到！香港人，迎戰！奪
回香港」

■「藍店，不了」

宣揚仇警情緒

■「高度關注驚(警)員犯罪及作假口
供問題」

■「邀請受害者挺身合力撰寫《重構
真相—警察暴力投訴報告》」

■「警黑合作市民受害」

牽涉商業宣傳或收費服務

■攬炒派區議員在上水鳳南路鳳溪長
者鄰舍中心附近及翠麗花園六座附
近的橫額，違規宣傳流感疫苗注射
收費活動

資料來源：「議會監察」 整理：香港文匯報記者 鄭治祖
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攬炒區員「毒橫額」通街掛 「議會監察」促嚴把關

繼早前兩支前港超聯區隊大埔足球會及
元朗足球會遭由攬炒派把持的區議會

取消區隊授權，令它們失去區議會撥款
後，再有區隊的撥款申請遭到拖延。
北區足球會秘書長姚銘接受香港文匯報訪
問時表示，北區足球會今年的撥款申請一直
被北區區議會以疫情為由拖延，審批仍未處
理。
他指出，北區足球會除了主隊高力北區
2018至2019年度奪本地乙組冠軍升上甲組
外，每年亦為區內培訓6歲以上至18歲以下
各級隊伍球員近500人，更多次舉辦足球交

流團，對香港的足球發展功不可沒，若區議
會想隨便以資歷懸殊的新球隊取代，只是
「笑話」、「鬧劇」。有見區議會撥款被
阻，他希望民政局能調節各區地區足球資助
計劃，以免足球發展受影響。

干涉元朗大埔球會資格
大埔足球會秘書長陳平表示，今次有區隊

遭區議會拖延撥款，加上大埔區議會早前通過
將區隊重新授權予連丙組資格也未有的體育
會，過程欠缺公開招募，黑箱作業，已反映區
議會將體育事務政治化，有礙香港足球運動發

展。
元朗足球會會長王威信表示，元朗足球會

主隊佳聯元朗曾奪本地高級組及低級組銀牌
冠軍，早前卻遭元朗區議會以「莫須有」的
理由收回區隊授權，令球會失去資助，做法
對人不對事。不過，足總董事局已確認讓原
區隊繼續以地區代表身份參賽，未有理會個

別區議會無效兼無約束力的決定。
東區體育會主席楊位醒表示，為請求民

政局解決有地區球會面對申請區議會撥款
的不公問題，多位體育界代表今天約見民
政局，期望當局能將藝術及體育發展基金
下的地區足球資助計劃的審批特事特辦，
加快發放。

研組地區聯會增合作
他並透露，多位地區球會代表及體育界人

士現正籌組全港地區體育聯會，並邀得港協
暨奧委會副會長霍啟剛擔任會長，冀能團結
全港地區體育團體，加強合作溝通，共同支
持香港體育發展。

■北區足球會多年來在社區推動足球發展，但近日卻遭攬炒派把持的區議會拖延撥款。圖為北區足球會參與地區講座。 受訪者供圖

■「議會監察」展示部分「播毒」橫額。左起：葛兆源、劉佩玉。
香港文匯報記者 攝

■「連登仔」籲停止課金畀《立場》，但
其後又跪低，向《立場》道歉。 fb截圖
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